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Αριθ. Πρωτ.: 5758 

Προς 

Τον Υπουργό Υγείας  

κύριο Άδωνι Γεωργιάδη  

 

Αξιότιμε κύριε Γεωργιάδη 

Μας καλέσατε προ μηνός σε συνάντηση στο Υπουργείο Υγείας προκειμένου να 

ζητήσετε την πρότασή μας για τα θεσμικά κίνητρα στελέχωσης των 

Νοσοκομείων στις άγονες και νησιωτικές περιοχές, ώστε να εκδώσετε ανάλογη 

Υπουργική Απόφαση πριν προκηρύξετε θέσεις γιατρών Ε.Σ.Υ. Σας υποβάλαμε 

την πρότασή μας στις 23 Σεπτεμβρίου με το Α.Π 5543 έγγραφό μας, παρότι σας 

την είχαμε υποβάλλει ήδη από 11 Ιανουαρίου 2024 με το Α.Π. 3309 έγγραφό 

μας. 

Με δυσάρεστη έκπληξη διαπιστώσαμε την έκδοση προκήρυξης 298 θέσεων 

στις 11 Οκτωβρίου 2024 χωρίς προηγουμένως να έχετε εκδώσει την Υπουργική 

Απόφαση για τα θεσμικά κίνητρα. Θυμίζουμε πως το ίδιο πράξατε και με την 

προκήρυξη θέσεων στις 28 Φεβρουαρίου στην οποία, παρά τις παραινέσεις 

μας, εκδώσατε την ΚΥΑ για τα οικονομικά κίνητρα 6 μήνες μετά την προκήρυξη, 

με αποτέλεσμα πολλές θέσεις να αποβούν άγονες. 

Θεωρούμε πως η κατάσταση που επικρατεί στο Ε.Σ.Υ. είναι ιδιαίτερα σοβαρή 

και δεν επιδέχεται διαχείρισης μέσω ατελέσφορων επικοινωνιακών χειρισμών. 

Τον Ιούλιο βιώσαμε εκρηκτική κατάσταση με απειλές επίταξης ιδιωτών γιατρών 

σε νησιά και άγονες περιοχές για να καλύψουν εφημεριακά τα Νοσοκομεία και 

τώρα βρισκόμαστε πάλι σε σκηνικό εντέλλεσθε και απόπειρας εφαρμογής 

εφημερίας τομέα σε Νοσοκομεία. Σημειώνουμε πως η προκήρυξη που 

εκδώσατε θα χρειαστεί πολλούς μήνες να αποδώσει τα όποια αποτελέσματα, 

με δεδομένη τη μετέωρη κατάσταση που επικρατεί στην επιλογή Διοικητών  

 



 

Νοσοκομείων, οι οποίοι τοποθετούνται ταυτόχρονα ως πρόεδροι στα 

Συμβούλια Κρίσης και Επιλογής των γιατρών που είναι υποψήφιοι. 

 

Αξιότιμε κύριε Γεωργιάδη 

Η κατάσταση στο ΕΣΥ, όπως αποτίμησε η πρόσφατη Ολομέλεια των Ιατρικών 

Συλλόγων στην Καρδίτσα, είναι προβληματική με αμφίβολη έως αρνητική 

προοπτική, καθώς οι πρόσφατες ρυθμίσεις ούτε ικανές να μεταρρυθμίσουν το 

σύστημα είναι, ούτε να το ενισχύσουν στον αναγκαίο βαθμό. Είναι δε πολύ 

πιθανό να αποτελέσουν προθάλαμο εξόδου επιπλέον ιατρών από το Ε.Σ.Υ. προς 

τον ιδιωτικό τομέα. Ταυτόχρονα, η παράταση του εργασιακού βίου των 

διευθυντών του Ε.Σ.Υ. έως το 70ο  έτος ηλικίας με διατήρηση των διευθυντικών 

τους καθηκόντων, λειτουργεί αποτρεπτικά στη προσέλκυση νέων ιατρών, που 

αποτελεί το κυρίαρχο ζητούμενο. 

Σε κάθε περίπτωση είναι απορίας άξια η έλλειψη κάθε αυτοκριτικής και 

προβληματισμού για την παντελή απουσία στήριξης από τον ιατρικό κόσμο 

των ρυθμίσεων στο χώρο της υγείας. 

Με εκτίμηση 

 

 

  

 


